
Z Á P I S N I C A  
z jedenásteho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Snine, 

konaného dňa 20. 11. 2007 
 
 
Prítomní: Ing. Štefan Milovčík, primátor 
  Ing. Jana Rosičová, prednostka MsÚ 
  Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór 

MUDr. Marek Andraščík 
  Ing. Miroslav Balog 
  JUDr. Iveta Bžánová 
  Ing. Ján Čop 
  MUDr. Štefan Čopík 
  Pavol Diňa 
  Ing. Ján Harmaňoš 
  MUDr. Jozef Homza 
  MVDr. Vladislav Juško 
  MUDr. Mária Kostelníková 
  MUDr. Andrej Kulan 
  Mgr. Michal Lukša 
  Ing. Štefan Nevoľník 
  Mgr. Ľubov Reháková 
  Ing. Jozef Savka 
  Mgr. Juraj Skrip  
  MUDr. Miroslav Suchý  

Anton Vass 
 
    
Prizvaní: Mgr. Katarína Harmaňošová, vedúca oddelenia organizačného a vnútorných vecí  
  Mgr. Jozef Zobka, oddelenie kultúry a školstva 
  JUDr. Ján Paľovčík, právnik MsÚ  

Ing. Marián Výhonský, vedúci oddelenia výstavby, ÚP, ŽP a SP 
Ing. Jana Makajová, vedúca sociálneho oddelenia  

  JUDr. Michal Harakaľ, oddelenie správy majetku a služieb  
  Mgr. Metod Kamlár, povedený vedením MsP Snina  
  Ján Pavlík, poverený riaditeľ VPS Snina 
  Anna Brečková, hovorkyňa  
 
Program:  

 
1. Otvorenie 
2. Správa o činnosti MsR v Snine od ostatného zasadnutia MsZ v Snine 
3. Kontrola plnenia uznesení MsR a MsZ k 20. 11. 2007  
4. Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti k 20. 11. 2007  
5. Dodatok č. 2 k VZN mesta Snina č. 73/2004 o nakladaní s komunálnymi odpadmi, 

drobnými stavebnými odpadmi a priemyselnými odpadmi  
6. Správa o plnení rozpočtu mesta Snina za I. – III. štvrťrok 2007  
7. Návrh Zakladateľskej listiny spoločnosti s ručením obmedzeným s obchodným názvom 

Verejnoprospešné služby Snina, s.r.o. 
8. Návrh Spoločenskej zmluvy obchodnej spoločnosti s ručením obmedzeným s obchodným 

názvom  .AS.A. Snina, s.r.o.  
9. Zmena účelu použitia kapitálových výdavkov na rok 2007 pre školské zariadenia  
10. Žiadosť o súhlas so zriadením Súkromnej základnej umeleckej školy v Snine zriaďovateľa 

Mgr. Petra Barančíka  
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11. Finančná dotácia pre Súkromné centrum voľného času Mariána Lojana  
12. Návrh na poskytnutie dotácií na rok 2007  
13. Úprava výšky ceny nájmu bytov v bytových domoch na Ul. Komenského č. 2660, 2661, 

2663 a 2665 v Snine  
14. Zrušenie uznesenia MsZ č. 184/2007 zo dňa 06. 09. 2007 a uznesenia MsZ č. 967/2006 zo 

dňa 22. 11. 2006  
15. Odpredaj bytov vo verejnej dražbe s nedoplatkom nad 50.000,- Sk  
16. Odpredaj pozemkov v areáli detských ambulancií  
17. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – zámena pozemku parc. č. KN 3958/221 za pozemok parc. 

č. KN 7522/28  
18. Zvýšenie nenormatívnych finančných prostriedkov pre MŠ Budovateľská Snina na rok 2007 
19. Interpelácia poslancov 
20. Rôzne  

a) Odpredaj bytov z vlastníctva mesta Snina a zrušenie uznesenia MsZ č. 133/2007 
zo dňa 12. 07. 2007 v bode 6 

b) Zrušenie vecného bremena – predkupné právo na odpredané byty v obytných 
domoch 1412 na Ul. vihorlatskej, 1471 na Ul. Palárikovej, 2660 na Ul. 
Komenského a 1467 na Ul. študentskej v Snine  

c) Doplnenie komisií zriadených pri MsZ o nových členov  
21. Záver 

 
 

K bodu 1) Otvorenie 
 
     Ing. Štefan Milovčík – otvoril jedenáste zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Snine, na  
ktorom všetkých srdečne privítal. Na dnešné rokovanie boli prizvaní:  poslanci VÚC Prešov, 
konateľ spoločnosti Nemocnica Snina, s.r.o. – MUDr. Lukáč, riaditelia úradov štátnej správy, 
riaditeľ OO PZ Snina, riaditeľ VPS Snina, náčelník MsP a vedúci oddelení MsÚ.  
 
Konštatovanie počtu prítomných 
     Podľa prezentácie je v rokovacej miestnosti prítomná  nadpolovičná  väčšina poslancov. 
Konštatujem, že mestské zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 
 
Schválenie programu: 
    Program dnešného rokovania obdržali poslanci v pozvánke spolu s materiálmi. Program je 
potrebné doplniť o nový materiál, ktorý poslanci obdržali pri prezentácii a to:  
20 C) Doplnenie komisií zriadených pri MsZ o nových členov  
 
     Ďalej je potrebné doplniť si alebo vymeniť tieto materiály:  
     2) Správa o činnosti MsR od ostatného zasadnutia MsZ – tento materiál sa dopĺňa o správu    
z MsR, ktorá sa konala dňa 13. 11. 2007  
     8) Návrh Spoločenskej zmluvy obchodnej spoločnosti s ručením obmedzeným s obchodným 
názvom .A.S.A. Snina, s.r.o. – je potrebné vymeniť si znenie Spoločenskej zmluvy  
     11) Finančná dotácia pre Súkromné centrum voľného času Mariána Lojana – tento 
materiál vymeniť celý 
     16) Odpredaj pozemkov v areáli detských ambulancií – tento materiál vymeniť celý  
     20 B) Zrušenie vecného bremena – predkupné právo na odpredané byty v obytných 
domoch 1412 na Ul. vihorlatskej, 1471 na Ul. Palárikovej, 2660 na Ul. Komenského a 1467 na 
Ul. študentskej v Snine – tento materiál vymeniť celý  
 
     Ing. Štefan Milovčík – navrhuje materiál č. 7 a materiál č. 8 presunúť na koniec programu 
a materiál č. 16 z rokovania vypustiť.  
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Hlasovanie za preloženie materiálov č. 7 a 8 na koniec programu:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Andrej 
Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Anton Vass – 7 poslancov  
proti: MUDr. Štefan Čopík – 1 poslanec  
zdržali sa: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Harmaňoš, MVDr. Vladislav Juško, 
MUDr. Mária Kostelníková, Mgr. Michal Lukša, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. 
Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý – 10 poslancov 
 
Hlasovanie za vypustenie materiálu č. 16 z rokovania:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, MUDr. Štefan Čopík, 
Ing. Ján Harmaňoš, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Mgr. 
Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý – 12 poslancov  
proti: Ing. Ján Čop, MUDr. Mária Kostelníková, Ing. Štefan Nevoľník, Anton Vass – 4 poslanci  
zdržali sa: Pavol Diňa, MUDr. Jozef Homza – 2 poslanci  
 
Materiál číslo 16 vypustený z dnešného rokovania MsZ.  
 
Ing. Ján Čop – navrhuje materiál č. 8 presunúť pred materiál č. 7. 
 
Hlasovanie o presune materiálu č. 8 pred materiál č. 7: 
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Anton Vass – 8 poslancov  
proti: Ing. Jozef Savka – 1 poslanec  
zdržali sa: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Harmaňoš, MVDr. Vladislav Juško, 
MUDr. Mária Kostelníková, Mgr. Michal Lukša, Mgr. Ľubov Reháková, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. 
Miroslav Suchý – 9 poslancov 
 
Hlasovanie za program ako celok s vypustením materiálu číslo 16: 
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, 
MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. 
Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 18 
poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  –- 
 
Voľba návrhovej komisie: 
Za členov návrhovej komisie určujem: MUDr. Mareka Andraščíka              

Mgr. Juraja Skripa               
Mgr. Ľubov Rehákovú   

 
Hlasovanie za zloženie návrhovej komisie:  
za: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. 
Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. 
Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Ing. Jozef Savka, MUDr. Miroslav Suchý, 
Anton Vass – 15poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  MUDr. Marek Andraščík, Mgr. Ľubov Reháková, Mgr. Juraj Skrip – 3 poslanci  
 
Za overovateľov zápisnice určujem:            MUDr. Máriu Kostelníkovú       
                Ing. Jána Harmaňoša         
 
Za zapisovateľku:  p. Moniku Dunajovú 
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K bodu 2) Správa o činnosti MsR v Snine od ostatného zasadnutia MsZ v Snine 
 
       Písomný materiál predložil Ing. Ján Čop, zástupca primátora. Spracovala Monika Dunajová, 
zapisovateľka MsR a MsZ.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Písomný návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e   správu o činnosti Mestskej rady 
v Snine od ostatného zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Snine.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, 
MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. 
Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 18 
poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 198/2007  
 
 
K bodu 3) Kontrola plnenia uznesení MsR a MsZ k 20. 11. 2007  
 
     Písomný materiál predložil a spracoval Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – Žiada, aby boli podané informácie o priebehu verejnej súťaže na 
výstavbu nového cintorína. Návrh zmluvy uzatvorenej s víťazom verejnej súťaže na nový cintorín 
predložiť všetkým poslancom – úloha.  
 
     Ing. Ján Čop – do súťaže sa prihlásili 4 firmy a to:  

- Stavomont s navrhnutou cenou 33 mil. Sk, 
- Ekostav s navrhnutou cenou 31,5 mil. Sk,  
- Topstav s navrhnutou cenou 36 mil. Sk 
- Chemkostav, ktorá podala prihlášku po limite. Komisia ju vzala na vedomie, ale obálku 

neotvorila.  
Keďže v podmienkach bola rozhodujúca cena, komisia oslovila všetky tri firmy, aby dovysvetlili 
svoje ponuky, hlavne čo sa týka navrhovanej ceny. Po tomto dovysvetlení komisia vyhodnotila 
poradie takto:  

- firma Ekostav, 
- firma Stavomont, 
- firma Topstav.  

Zmluva o prácach na novom cintoríne bola teda uzatvorená s firmou Ekostav Michalovce. Verejná 
súťaž sa týkala iba I. etapy výstavby – dom smútku, parkovisko, oporný múr a príprava pozemku 
asi na 800 hrobových miest. Práce by mali byť ukončené dňa 30. 10. 2008. 
 
     Ing. Miroslav Balog – ide o to, aby k sume nebolo schválených ďalších 20 dodatkov, ktoré 
navrhovanú cenu navýšia.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – poslancom MsZ predložiť zápis z výberového konania uskutočneného 
na  nový cintorín – úloha.  
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     Ing. Jozef Savka – z akej ceny komisia vychádzala, teda aká bola cena podľa  projektovej 
dokumentácie? 
 
     Ing. Ján Čop – projekt je členený na niekoľko etáp. Komisia rozpočet na projekt prechádzali 
položku po položke 2 dni.  
 
     Ing. Lýdia Gičová – projektová dokumentácia vychádzala z ceny 38 mil. Sk.       
 
     Ing. Jozef Savka – informácie o výberových konaniach zverejňovať na aj  webovej stránke 
mesta – úloha.  
 
     MUDr. Štefan Čopík – na komisii výstavby sa tento projekt preberal a všetkým členom sa zdala 
cena veľmi nízka.  
 
     Ing. Jana Rosičová – Zmluva je uzatvorená na fixnú sumu.  
 
     Mgr. Juraj Skrip – uznesenie č. 91/2007 na strane 12 – komisia túto žiadosť zamietla. Prečo ju 
mestská rada schválila?   
 
     Ing. Ján Čop – komisia to zamietla z dôvodu toho, že už nemá nato finančné prostriedky. Túto 
dotáciu schválilo mestské zastupiteľstvo.  
 
     Ing. Jozef Savka – chýba spätná väzba medzi komisiami MsZ a oddeleniami MsÚ – oddelenia 
menia výstupy z komisií a komisie nie sú o tomto spätne oboznámené – úloha.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – uznesenie MsZ č. 9/2007 – toto uznesenie hovorí o práci poslancov 
MsZ. Hlavný kontrolór ho hodnotí ako nesplnené. Ako je to s projektom „Družba“, keďže poslanci 
nemajú žiadne konkrétne informácie. Čo mesto urobilo preto, aby v meste vznikol penzión 
v objekte bývalého úradu práce.  Určite o tom existuje nejaká písomná dokumentáciu, ktorú žiada 
predložiť všetkým poslancom – úloha;   
                                            - cestovný ruch a koncepcia, ktorá nám chýba, to je to, čo môže naše 
mesto postaviť na nohy. Zdá sa jej zvláštne, že revitalizáciou starého ihriska sa majú zaoberať iba 
študenti v diplomovej práci. Týmto je to podľa nej zahrané do autu; 
                                             - poslancom podať informáciu, prečo na parkovisko pri nemocnici 
nebola vypísaná verejná súťaž – úloha.  
 
     Ing. Ján Čop – Družba – prebehli určité stretnutia aj s projektantom. Búracie práce by podľa 
projektanta stáli 8 – 10 mil. Sk. Projektant sa stotožňuje s tým, aby bol v objekte Družba 
vybudovaní Dom pokojnej staroby. Projekt bol doručený na mesto minulú stredu (14. 11. 2007), 
preto sa o tom nehovorilo na mestskej rade, ktorá bola 13. 11. 2007. V projekte je riešený aj park 
pred budovou. Náklady projektant zatiaľ nevie povedať.  
 
     Ing. Jozef Savka – bol tento projekt prerokovaný s dôchodcami v klube dôchodcov? Pokiaľ vie, 
dôchodcovia sú zásadne proti tomu, aby v Družbe bol vybudovaný takýto objekt. Aká odpoveď 
prišla z ministerstva ohľadom bývalého úradu práce?  
 
     Ing. Jana Makajová – máme 4 žiadosti na  umiestnenie do domu dôchodcov, kde čakacia doba 
je viac ako rok, niekde aj 3-4 roky. Inú vhodnú budovu mesto nemá.  
 
     Mgr. Juraj Skrip – kandidáti na primátora sľubovali, že v meste bude plaváreň. V investičných 
akciách však plaváreň nie je.         
 



 6 
     Ing. Štefan Milovčík – v projekte na RO Rybníky je riešená aj plaváreň. Prezentácia 
projektu prebehla ešte len nedávno a je k nahliadnutiu v budove MsÚ.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – vzhľadom na situáciu, ktorá je v terajšej dobe na sídlisku  I. , nie je to 
vhodný objekt na Dom pokojnej staroby. Čo s DOS-kou, keďže sa stavba nerealizuje?  
 
     Ing. Jana Makajová – asi pred pol rokom bolo rokovanie s p. Hruneným, ktorý to od mesta 
odkúpil. Vie, že sa tam nič nerobí, ale p. Hrunený nereaguje na výzvy mesta.  
 
     Ing. Ján Čop – mesto nie je schopné odkúpiť od Hruneného tento objekt späť, pretože si dal 
podmienku, za akú to mestu odpredá. Naposledy s ním rozprával asi pred 2 mesiacmi.  
 
     Ing. arch. Jozef Bajus – projekt bol prezentovaný, čakáme na možnosť získať financie zo 
zdrojov EÚ. Treba však povedať, či pôjdeme len do sezónneho využitia RO Rybníky alebo 
celoročného. Pretože plaváreň je riešená v projekte na celoročnú prevádzku RO Rybníky.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – bolo niekoľko rokovaní a šlo niekoľko listov z úradu, aby úrad práce 
nešiel späť do priestorov pri Jase, a že mesto má záujem o túto budovu.  
 
     Mgr. Michal Lukša – vo štvrtok o 14.00 hod. má stretnutie s p. ministerkou ohľadom tejto veci.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – zaktualizovať žiadosť ohľadom presťahovania úradu práce do bývalých 
priestorov a zaslať na ministerstvo – úloha;  
   - parkovisko pri nemocnici – problém nastal, keď MsZ odpredalo pozemok p. 
Sokolovi. Tento pozemok bol riešený v projekte. Preto je potrebné vypracovať nový projekt 
a potom bude vypísané aj výberové konanie; 
    - navrhuje stretnutia poslancov, občanov a komisií každý piatok o 15.00 
hod., aby sa navzájom informovali o dianí v meste – úloha.  
 
     Ing. Jozef Savka – nie je zato, aby sa poslanci stretávali mimo verejnosti. Tu ide o to, aby 
občania vedeli o tom, o čom poslanci rokujú; 
    - p. Sičák už dlho nemá elektrickú energiu z dôvodu chýbajúcej trafostanice. 
Už pred rokom bolo vydané stavebné povolenie a nič sa s tým nerobí. 
 
     Ing. Štefan Milovčík – včera rokoval s elektrárňami a trafostanica by sa mala vybudovať aj za 
ich pomoci.  
 
     Mgr. Juraj Skrip – ako je to so žalobami od pracovníkom MsKS?  
 
     JUDr. Ján Paľovčík – boli podané 2 žaloby a to od p. Bindzárovej a p. Kovaľa. Tieto spory by 
mesto malo vyhrať.  
 
     Ing. Lýdia Gičová – problém s trafostanicou bol ten, že neboli vysporiadané pozemky, na 
ktorých má byť postavená, takže nie je pravda, že sa s tým rok nič nerobilo. Je to zložitá záležitosť.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Písomný návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e   kontrolu plnenia uznesení MsR 
a MsZ k 20. 11. 2007,    r u š í   uznesenia MsR č. 34/2007, 70/2007 a 78/2007.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, 
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MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan 
Nevoľník, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 16 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka – 2 poslanci 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 199/2007  
 
 
 
K bodu 4) Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti k 20. 11. 2007  
 
     Písomný materiál predložil a spracoval Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – ide o závažnú správu, hlavne čo sa týka správy o pohľadávkach. 
Osobne si myslí, že je tu priestor na trestné stíhanie. Preto navrhuje, aby sa správa vzala na 
vedomie, ale s tým, že pohľadávky sa vypustia a prerokujú na budúcom zasadnutí, keďže dnes nie 
je prítomný hlavný kontrolór.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala písomný návrh na uznesenie s tým, že sa pohľadávky zo 
správy vypúšťajú a predložia sa na najbližšie zasadnutie MsZ.  
 
Písomný návrh na uznesenie:  
    Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e   výsledky kontrolnej činnosti k 20. 
11. 2007. 
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, 
MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. 
Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 18 
poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
 
    
          uznesenie č. 200/2007  
 
 
 
K bodu 5) Dodatok č. 2 k VZN mesta Snina č. 73/2004 o nakladaní s komunálnymi  

odpadmi, drobnými stavebnými odpadmi a priemyselnými odpadmi  
  
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval Ján Pavlík, poverený 
riaditeľ VPS.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Písomný návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e    Dodatok č. 2 k VZN mesta Snina č. 73/2004 
o nakladaní s komunálnymi odpadmi, drobnými stavebnými odpadmi a priemyselnými odpadmi 
v predloženom návrhu s platnosťou od 01. 01. 2008. 
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Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, 
MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. 
Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 18 
poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
 
          uznesenie č. 201/2007  
 
 
 
K bodu 6) Správa o plnení rozpočtu mesta Snina za I. – III. štvrťrok 2007  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovala Ing. Jana Rosičová.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Písomný návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e   správu o plnení rozpočtu mesta 
Snina za I. – III. štvrťrok 2007.   
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, 
MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, 
Ing. Štefan Nevoľník, Anton Vass – 11 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Mgr. Michal Lukša, Mgr. Ľubov Reháková, 
Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý – 7 poslancov 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 202/2007  
 
 
 
K bodu 7) Návrh Zakladateľskej listiny spoločnosti s ručením obmedzeným s obchodným  

názvom Verejnoprospešné služby Snina, s.r.o. 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovali Ing. Jana Rosičová,  
prednosta a JUDr. Ján Paľovčík, právnik MsÚ.  
 
     Ing. Ján Čop – klub KDH navrhuje za konateľa p. Jána Pavlíka a za členov dozornej rady 
poslancov:  - Antona Vassa,  
  - Ing. Jána Harmaňoša 
a za úrad Ing. Janu Rosičovú, prednostku.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – dozorná rada by mala mať päť členov, aby boli zastúpené jednotlivé 
politické strany, preto za členov dozornej rady navrhuje:  - Ing. Jozefa Savku, 
        - Ing. Miroslava Baloga, 
        - Ing. Jána Čopa, 
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   - Ing. Jána Harmaňoša, 
     - JUDr. Jána Paľovčíka, právnika MsÚ.  

 
     Ing. Štefan Milovčík – za konateľa navrhuje Ing. Jána Štofiru.  
 
     Ing. Miroslav Balog – za konateľa navrhuje Ing. Jána Aľušíka. Ide o bývalého riaditeľa závodu 
Údržby vo Vihorlate.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – sťahuje svoj návrh a prikláňa sa k návrhu Ing. Čopa. V prípade 
schválenia Ing. Aľušíka využije svoje právo.  
 
     MUDr. Jozef Homza – navrhuje najprv hlasovať o konateľovi spoločnosti a potom o členoch 
dozornej rady.  
 
Hlasovanie za návrh Ing. Čopa (konateľ p. Ján Pavlík): 
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Anton Vass – 8 poslancov  
proti: –- 
zdržali sa:  Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, MUDr. Štefan Čopík, Ing. Ján Harmaňoš, 
MVDr. Vladislav Juško, Mgr. Michal Lukša, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj 
Skrip, MUDr. Miroslav Suchý – 10 poslancov   
 
Hlasovanie za návrh Ing. Baloga (konateľ Ing. Ján Aľušík):  
za: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, MUDr. Štefan Čopík, Ing. Ján Harmaňoš, MVDr. 
Vladislav Juško, Mgr. Michal Lukša, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, 
MUDr. Miroslav Suchý – 10 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa: –- 
 
     Ing. Ján Čop – odmieta byť členom dozornej rady. Svoj návrh na zloženie dozornej rady 
sťahuje.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – opravuje svoj návrh na zloženie dozornej rady. Navrhuje, aby sa 
dozorná rada skladala zo 4 členov, teda bez Ing. Jána Čopa.  
 
Hlasovanie za návrh JUDr. Bžánovej (zloženie dozornej rady: Ing. Savka, Ing. Balog, Ing. 
Harmaňoš, JUDr. Paľovčík):  
za: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, MUDr. Štefan Čopík, Ing. Ján Harmaňoš, MVDr. 
Vladislav Juško, Mgr. Michal Lukša, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, 
MUDr. Miroslav Suchý – 10 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa: –- 
   
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala písomný návrh na uznesenie s doplnením do zakladateľskej 
listiny konateľa Ing. Jána Aľušíka a členov dozornej rady: Ing. Savku, Ing. Baloga, Ing. Harmaňoša 
a JUDr. Paľovčíka.  
     
Písomný návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e    Zakladateľskú listinu obchodnej spoločnosti 
s ručením obmedzeným s obchodným názvom: Verejnoprospešné služby Snina, s.r.o.  
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Hlasovanie:  
za: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, MUDr. Štefan Čopík, Ing. Ján Harmaňoš, MVDr. 
Vladislav Juško, Mgr. Michal Lukša, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, 
MUDr. Miroslav Suchý – 10 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 203/2007  
 
 
 
K bodu 8) Návrh Spoločenskej zmluvy obchodnej spoločnosti s ručením obmedzeným  

s obchodným názvom  .A.S.A. Snina, s.r.o. 
 
   Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovali Ing. Jana Rosičová,  
prednosta a JUDr. Ján Paľovčík, právnik MsÚ.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – nebráni sa spolupráci s firmou .A.S.A., ale podiel 50 % na 50 % 
považuje za neprijateľný. Bude proti tomu, aby sa poplatky za odpad v našom mesta zvyšovali 
o 200,- Sk. Máme vlastnú skládku za 100 mil. Sk, prečo by mali byť poplatky vyššie ako 
v Humennom, ktoré ani nemá vlastnú skládku.  
 
     Ing. Jozef Savka – navrhuje nechať odpad 1 rok našej VPS-ke, aby sme zistili ako to bude 
fungovať. Prečo chceme vziať VPS-ke príjmy za odpad?  
 
     Ing. Jana Rosičová – za prenájom skládky by mesto dostalo ročne 5 mil. Sk Poplatok za odpad 
stanovujú poslanci MsZ, to však neznamená, že cena je tiež taká. Cena je vyššia a záleží len na 
poslancoch, či budú odpad dotovať z rozpočtu mesta aj naďalej.  
 
     Ing. Miroslav Balog - .A.S.A. určite nedá mestu 5 mil. Sk, keď bude mať nižší zisk. .A.S.A. 
určite nepôjde do straty.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – bola by zato, aby už občania mestu nemuseli platiť žiadne poplatky. 
Prečo máme zvyšovať poplatok za odpad, keď to bude tvoriť zisk cudzej firme?  Zvýšme poplatky, 
ale nech idú do mesta a nie cudzej firme.  
 
     Ing. Ján Čop – poplatok za odpad  (438,- Sk) pôjde do mesta a nie do firmy. Z tých peňazí si 
budeme objednávať služby do firmy .A.S.A.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – dáva návrh, aby sme už nediskutovali a hlasovali.  
 
     Ján Pavlík – v Žiline je spoločnosť s účasťou 50 % na 50 %, ktorá funguje asi 3 roky. Ale je to 
skôr výnimka. Konal sa seminár ohľadom odpadového hospodárstva, ktorého sa zúčastnil. Bolo tam 
povedaná. Že recyklácia neprinesie závratné zisky a že občan by mal platiť za odpad plnú cenu, 
lebo čím je cena nižšia, tým menej si to občan váži.  
     .  
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Písomný návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   Spoločenskú zmluvu obchodnej spoločnosti 
s ručením obmedzeným s obchodným názvom: .A.S.A. Snina, s.r.o.  
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     Ing. Ján Čop – materiál je nekompletný, chýbajú orgány a konateľ. Klub KHD navrhuje za 
konateľa Jána Pavlíka a za členov dozornej rady:  - Antona Vassa, 
       - MUDr. Štefana Čopíka, 
       - Ing. Janu Rosičovú, prednostku MsÚ.  
 
     MUDr. Štefan Čopík – vzdáva sa členstva v dozornej rade.  
 
     Ing. Ján Čop – v tom prípade namiesto MUDr. Čopíka navrhuje Pavla Diňu.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – navrhuje namiesto Pavla Diňu dať za člena dozornej rady JUDr. Jána 
Paľovčíka, právnika MsÚ.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – v písomnom návrhu sú uvedení členovia dozornej rady.  
 
     Ing. Jana Rosičová - .A.S.A. nám zatiaľ nedala mená, preto navrhuje doplniť uznesenie o text: 
„súhlasí s dodatočným doplnením konateľa a členov dozornej rady zo strany .A.S.A. Slovensko“.  
 
Hlasovanie za návrh Ing. Čopa (konateľ Ján Pavlík):  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Ján Čop, Pavol Diňa, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Anton Vass – 8 poslancov  
proti: –- 
zdržali sa:  Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, MUDr. Štefan Čopík, Ing. Ján Harmaňoš, 
MVDr. Vladislav Juško, Mgr. Michal Lukša, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj 
Skrip, MUDr. Miroslav Suchý – 10 poslancov   
 
     Ing. Štefan Milovčík – za konateľa navrhuje Ing. Jána Štofiru.  
 
Hlasovanie za návrh Ing. Milovčíka (konateľ Ing. Ján Štofira): 
za: –-   
proti: –- 
zdržali sa:  MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, 
MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav 
Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan 
Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, 
Anton Vass – 18 poslancov 
 
     MUDr. Štefan Čopík – navrhuje hlasovať najprv o spoločenskej zmluve a potom dodatočne 
schválime konateľa.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala upravený písomný návrh na uznesenie.  
 
Upravený písomný návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   Spoločenskú zmluvu obchodnej spoločnosti 
s ručením obmedzeným s obchodným názvom: .A.S.A. Snina, s.r.o. , s ú h l a s í s dodatočným 
doplnením konateľov a členov dozornej rady.  
 
Hlasovanie o upravenom písomnom návrhu na uznesenie:  
za: –-   
proti: Ing. Jozef Savka – 1 poslanec  
zdržali sa:  MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, 
MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav 
Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan  
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Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková,, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 17 
poslancov 
 
     Mestské zastupiteľstvo neprijalo k tomuto materiálu žiadne uznesenie.  
            
     MUDr. Jozef Homza – na minulom MsZ sme súhlasili so založením spoločného podniku. Dnes 
sme neodsúhlasili spoločenskú zmluvu. Čo ďalej?  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – rokovať so spoločnosťou .A.S.A. o iných podmienkach vzniku 
spoločného podniku – úloha.  
 
 
 
K bodu 9) Zmena účelu použitia kapitálových výdavkov na rok 2007 pre školské  

zariadenia  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval Mgr. Jozef Zobka, vedúci 
oddelenia kultúry a školstva.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Písomný návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e    zmenu účelu použitia kapitálových výdavkov 
na rok 2007 pre školské zariadenia:  

1. MŠ Perečínska: 131.000,- Sk – zakúpenie plynového sporáka 
2. ZŠ Študentská: 100.000,- Sk – stavebné úpravy spojené s výmenou vchodových dverí 

a okien ŠKD.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík,  JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol 
Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef 
Savka, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 15 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  Ing. Miroslav Balog, Mgr. Michal Lukša, Mgr. Juraj Skrip – 3 poslanci 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 204/2007  
 
 
 
K bodu 10) Žiadosť o súhlas so zriadením Súkromnej základnej umeleckej školy v Snine  

zriaďovateľa Mgr. Petra Barančíka  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval Mgr. Jozef Zobka, vedúci 
oddelenia kultúry a školstva.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Písomný návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine, na základe žiadosti Mgr. Petra Barančíka, 069 01 Snina, 
v zmysle § 16 ods. 1 písm. k) zákona NR SR č. 596/2003 Z.z.,    s ú h l a s í     so zriadením 
Súkromnej základnej umeleckej školy v Snine a jej zaradením do siete škôl a školských zariadení 
Slovenskej republiky od 01. 09. 2008.  
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Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, 
MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. 
Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 18 
poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 205/2007  
 
 
 
K bodu 11) Finančná dotácia pre Súkromné centrum voľného času Mariána Lojana  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval Mgr. Jozef Zobka, vedúci 
oddelenia kultúry a školstva.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Upravený písomný návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e    finančnú dotáciu vo výške 120.956,- Sk pre 
Súkromné centrum voľného času Mariána Lojana, Strojárska 2061/96, Snina na krytie mzdových 
nákladov lektorov a zamestnancov súkromného centra voľného času na obdobie 01. 09. 2007 – 31. 
12. 2007,    u k l a d á    mestskému úradu zapracovať uvedenú výšku finančných prostriedkov 
v najbližšej zmene rozpočtu mesta Snina na rok 2007 a v nasledujúcich rozpočtových rokoch 
poskytovať SCVČ Mariána Lojana 90 % z finančnej dotácie poskytnutej mestu v rámci dane 
z príjmov fyzických osôb až do vyrovnania sumy 120.956,- Sk.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, 
MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef 
Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 17 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  JUDr. Iveta Bžánová – 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 206/2007  
 
 
 
K bodu 12) Návrh na poskytnutie dotácií na rok 2007  
 
     Písomný materiál predložil Pavol Diňa, predseda komisie mládeže, kultúry a športu pri MsZ 
v Snine. Spracovala Anna Brečková, garant komisie.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – navrhuje schváliť po 20 tis. Sk všetkým základným školám, kde sme 
zriaďovateľom na dovybavenie jazykových laboratórií.  
 
     Ing. Ján Čop – cirkevná základná škola podala projekt, ktorý bol v plnej výške schválený. Na 
základe uznesenia MsZ, že ak bude tento projekt schválený, mesto ho dofinancuje z rozpočtu mesta. 
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Preto je tento materiál.  Ak bude schválený návrh JUDr. Bžánovej, dá návrh na 
dofinancovanie súkromnej MŠ a CCVČ do výšky, ako financujeme naše CVČ a MŠ.  
 
     MUDr. Štefan Čopík – navrhuje z tohto materiálu bod o CZŠ stiahnuť a spracovať nový návrh.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – chce podporiť návrh JUDr. Bžánovej. Ako bývalá učiteľka jazykov 
vie, aký je nedostatok podkladov k výučbe.  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – nie je za stiahnutie, pretože projekt je časovo obmedzený. Projekt mohla 
podať každá škola.  
 
     Anton Vass – len trom školám na Východnom Slovensku bol tento projekt schválený. Výška 
projektu je 250 tis. Sk.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – nieje proti príspevku pre CZŠ, ale keďže ide o zvýšenie jazykovej 
gramotnosti našich detí, preto predložila svoj návrh. Nevidí v tom nijaký problém.  
 
     MVDr. Vladislav Juško – v meste chýba grantový program. Možno v tom je problém.  
 
     Mgr. Juraj Skrip – koľko ma túto triedu dostala škola od svojho zriaďovateľa?  
 
     Ing. Ján Čop – keby MsR neodsúhlasila spoluúčasť, tento návrh by tu nebol. Farský úrad dáva 
10 tis. Sk, koľko dáva zriaďovateľ, to nevie povedať. Prosí JUDr. Bžánovú, aby svoj návrh stiahla.  
 
     Ing. Jozef Savka – ide o účelovo viazané finančné prostriedky. Prečo sa tomu brániť?  
 
     Mgr. Jozef Zobka – ZŠ P. O. Hviezdoslava mala schválené 2 projekty a nežiadali mesto 
o spolufinancovanie. Financovali si to zo svojich peňazí.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala upravený písomný návrh na uznesenie.  
 
Upravený písomný návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e  

1. prerozdelenie dotácií určených pre športové kluby vo výške 273.000,- Sk tak, ako je 
uvedené v prílohe uznesenia, 

2. prerozdelenie dotácií určených pre občianske združenia a iné organizácie vo výške 46.000,- 
Sk tak, ako je uvedené v prílohe uznesenia, 

3. odmenu pre dlhoročných trénerov športových klubov vo výške 15.000,- Sk tak, ako je 
uvedené v prílohe uznesenia.  

u k l a d á    Mestskému úradu v Snine do najbližšej zmeny rozpočtu mesta zapracovať zvýšenie 
finančných prostriedkov pre základné školy v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta vo výške 100.000,- 
Sk na dovybavenie jazykových učební.   
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, 
MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. 
Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 18 
poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 207/2007  
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     Ing. Jozef Savka – prosí dať priestor na vystúpenie pre p. Kovaľovú.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – problém p. Kovaľovej už poslanci poznajú. Môže vystúpiť počas 
prestávky. Problém p. Kovaľovej bude prerokovaný  na najbližšom zasadnutí MsR – úloha.  
 
 
 
K bodu 13) Úprava výšky ceny nájmu bytov v bytových domoch na Ul. Komenského č.  

2660, 2661, 2663 a 2665 v Snine  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie správy majetku 
a služieb.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Písomný návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   r u š í     uznesenie MsZ v Snine č. 331/2004 zo dňa 13. 05. 
2004,   s c h v a ľ u j e    výšku ceny nájmu bytov stanovenú Výnosom Ministerstva výstavby 
a regionálneho rozvoja SR z 22. decembra 2003 č. V-1/2003, o regulácii cien nájmu bytov 
v bytových domoch na Ul. Komenského č. 2660, 2661, 2663  a 2665 v Snine.  
 
Hlasovanie:  
za: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. 
Ján Harmaňoš, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. 
Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, 
MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 16 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  MUDr. Marek Andraščík, MUDr. Jozef Homza – 2 poslanci 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 208/2007  
 
 
 
K bodu 14) Zrušenie uznesenia MsZ č. 184/2007 zo dňa 06. 09. 2007 a uznesenia MsZ č.  

967/2006 zo dňa 22. 11. 2006  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval JUDr. Michal Harakaľ, 
oddelenie správy majetku a služieb.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Písomný návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   r u š í    uznesenie MsZ č. 184/2007 zo dňa 06. 09. 2007 
a uznesenie MsZ č. 967/2006 zo dňa 22. 11. 2006 vo veci poskytnutia finančných prostriedkov na 
zakúpenie CT pre obchodnú spoločnosť Nemocnica Snina, s.r.o., Snina.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, 
MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. 
Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 18 
poslancov   
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proti: –- 
zdržali sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 209/2007  
 
 
 
K bodu 15) Odpredaj bytov vo verejnej dražbe s nedoplatkom nad 50.000,- Sk  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovalo oddelenie sociálnych 
vecí.   
 
      Mgr. Ľubov Reháková – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Písomný návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ú h l a s í    s odpredajom bytov vo verejnej dražbe 
s nedoplatkom nad 50.000,- Sk. Byty budú odpredané kupujúcim na základe udelenia príklepu 
licitátora verejnej dražobnej spoločnosti.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, 
MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. 
Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 18 
poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 210/2007  
 
 
 
K bodu 17) Zmluvný prevod nehnuteľnosti – zámena pozemku parc. č. KN 3958/221 za  

pozemok parc. č. KN 7522/28  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval JUDr. Michal Harakaľ, 
oddelenie správy majetku a služieb.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Písomný návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e    zámenu pozemku parc. č. KN 3958/221 vo 
výmere 702 m2, druh pozemku – zastavaná plocha, zapísaný na LV č. 3200 – Mesto Snina, za 
pozemok parc. č. KN 7522/28 vo výmere 206 m2, druh pozemku – zastavaná plocha, zapísaný na 
LV č. 4788 – D.P.EKOPLAST, s.r.o., Snina, Palárikova 1602, v zastúpení Ladislav Paulík, pre 
Ladislava Paulíka, bytom Snina.  
     Cena pozemku parc. č. KN 3958/221 vo výmere 702 m2 je 210.600,- Sk, t.j. 300,- Sk/m2 a cena 
pozemku parc. č. KN 7522/28 vo výmere 206 m2 je 144.200,- Sk, t.j. 700,- Sk/m2. Rozdiel v cene, 
ktorý predstavuje sumu 66.400,- Sk, doplatí p. Ladislav Paulík.  
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Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, 
MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, 
Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, Anton Vass – 13poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, MVDr. Vladislav Juško, Mgr. Michal 
Lukša, MUDr. Miroslav Suchý – 5 poslancov 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 211/2007  
 
 
 
K bodu 18) Zvýšenie nenormatívnych finančných prostriedkov pre MŠ Budovateľská Snina  

na rok 2007 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval Mgr. Jozef Zobka, 
oddelenie kultúry a školstva  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Písomný návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e    nenormatívne finančné prostriedky pre 
Materskú školu Budovateľská Snina na rok 2007 vo výške 22.800,- Sk,    u k l a d á    mestskému 
úradu zapracovať výšku nenormatívnych finančných prostriedkov v najbližšej zmene rozpočtu 
mesta na rok 2007.   
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, 
MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. 
Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 18 
poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 212/2007  
 
 
 
K bodu 20 A) Odpredaj bytov z vlastníctva mesta Snina a zrušenie uznesenia MsZ č. 133/2007  

zo dňa 12. 07. 2007 v bode 6 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval JUDr. Michal Harakaľ, 
oddelenie správy majetku a služieb.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Písomný návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   odpredaj: 
-  bytov:                                                                           

1. číslo 2, 6, 13, 65, 69 na Ul. Komenského s. č. 2660  v Snine,  postavených na  parcele  č. KN 
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857/63, k.ú.  Snina, LV 6039, 

2. číslo 4, 8, 18, 19 na   Ul. Komenského s. č. 2661 v Snine, postavených na  parcele  č. KN 
857/64,  k.ú. Snina, LV 4685, 

3. číslo  1, 9, 3   na   Ul. Komenského s. č. 2663 v Snine, postavených na  parcele  č. KN 
1121/198,  k.ú. Snina, LV 7675, 

4. číslo 34, 42, 44, 52, 53, 66, 68, 69, 75 na Ul. Komenského s. č.  2665 v Snine, postavených 
na  parcele  č. KN   857/62,  k.ú. Snina, LV 5360, 

5. číslo 22, 25, 69, 53, 55, 56, 75, 76 na Ul. Palárikovej s. č. 1603 v Snine (bývalý internát 
SOUS), postavených na parcele č. KN 7522/3, k.ú. Snina, LV 7817  

- spoluvlastníckych podielov na spoločných  častiach a spoločných  zariadeniach,  
- pozemkov z vlastníctva mesta Snina  
v zmysle zákona 182/1993 Z.z. v znení neskorších zmien a doplnkov a v súlade s uzn. MsZ  č. 
330/2004 zo dňa 13. 05. 2004, č. 29/2007 zo dňa 01. 03. 2007 a uzn. MsZ č. 61/2007 zo dňa 29. 03. 
2007, č. 61/2007 zo dňa 29. 03. 2007,  č. 153/2007 zo dňa 06. 09. 2007 ako dodatok  č. 18 k  VZN 
29/1995 podľa priloženého zoznamu s podmienkou úhrady nákladov súvisiacich s prevodom zo 
strany kupujúcich,   r u š í   uznesenie MsZ č.133/2007 zo dňa 12. 07. 2007 v  bode 6 - odpredaj 
bytu č. 45 na Ul. Palárikovej s.č. 1603 v Snine.                            
  
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, 
MUDr. Mária Kostelníková, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. 
Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 17 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 213/2007  
 
 
 
K bodu 20 B) Zrušenie vecného bremena – predkupné právo na odpredané byty v obytných  

domoch 1412 na Ul. vihorlatskej, 1471 na Ul. Palárikovej, 2660 na Ul.  
Komenského a 1467 na Ul. študentskej v Snine  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracoval JUDr. Michal Harakaľ, 
oddelenie správy majetku a služieb.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Upravený písomný návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    r u š í     vecné bremeno – predkupné právo na  byty 
a spoločných podielov na spoločných častiach a spoločných zariadeniach bytových domov  
a pozemkov:  
     A/ v obytnom dome 1412 na Ul. vihorlatskej v Snine, postavený  na  parcele  KN  2250/2, vo 
výmere  1116 m2, zapísaný v časti   C na LV 4977  v k.ú. Snina,  na byt č. 115 na  2. poschodí,  5. 
vchod, a spoluvlastnícky podiel na spoločných  častiach a spoločných  zariadeniach bytového domu 
a pozemku  v podiele 70/7155,  zapísaný  pod  V–1093/06,                                                                                                                                                       
     B/ v obytnom dome 1471 na Ul. študentskej v Snine, postavený na parcele  KN 5066/123,    
zapísaný v časti C na LV 5629 v k.ú. Snina, na byt č. 1, na l. poschodí, l. vchod, a spoluvlastnícky 
podiel na spoločných častiach a spoločných zariadeniach bytového domu v podiele 47/705 
a pozemku KN 5066/123, vo výmere 319 m2, vedený na   LV 6833 v  k.ú. Snina,  v  podiele 47/705, 
zapísaný pod V-995/06,  
     C/ v obytnom dome 2660 na Ul. Komenského  v Snine, postavený  na parcele KN 857/63, vo 
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výmere 734 m2, zapísaný v  časti C na LV 6039 v k.ú. Snina, na byt č. 61, na  3. poschodí, 3. 
vchod,   a spoluvlastnícky podiel na spoločných častiach a spoločných  zariadeniach bytového 
domu a pozemku v  podiele  54/4304, zapísaný pod V- 944/06,   
     D/ v obytnom dome 1467 na Ul. študentskej v Snine, postavený na parcele KN 5066/108, 
zapísaný  v časti C na LV 5594 v k.ú. Snina, na byt č. 8, na 1. poschodí, 2. vchod, a spoluvlastnícky  
podiel na spoločných častiach a spoločných zariadeniach bytového domu v podiele 48/711 
a pozemku KN 5066/108 vo výmere 319 m2, vedený na LV 6370 v k.ú. Snina, v podiele   48/711,   
zapísaný pod V-  942/06. 
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, 
MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. 
Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 18 
poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 214/2007  
 
 
 
K bodu 20 C)  Doplnenie komisií zriadených pri MsZ o nových členov 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Ján Čop, zástupca primátora. Spracovalo oddelenie organizačné 
a vnútorných vecí.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala dôvodovú správu k danému materiálu.  
 
     Ing. Jozef Savka – osloviť mládežnícky parlament ohľadom navrhnutia člena z radov študentov 
do komisie ochrany verejného poriadku – úloha.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – prečítala písomný návrh na uznesenie.  
 
Písomný návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   v o l í   

1. Dášu Koribaničovú, študentku Gymnázia v Snine, za členku komisie mládeže, kultúry 
a športu 

2. Jozefa Leliča, žiaka Základnej školy 1. mája, Snina, za člena komisie školstva.  
 
Hlasovanie: 
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, 
MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. 
Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 18 
poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 215/2007  
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K bodu 19) Interpelácia poslancov 
 
     Anton Vass – navrhuje vyčistiť RO Rybníky za pomoci aktivačných prác a pracovníkov VPS 
a náklady spojené s vyčistením vyčísliť a vyfakturovať urbariátu – úloha.  
 
     MUDr. Štefan Čopík – vyčísliť aj náklady v nemocnici za prenajaté priestory, ktoré dotuje 
mesto – úloha.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – Ul. Dobrianského – časť tejto ulice potrebuje zrekonštruovať 
elektrické vedenie – úloha; 
                                                 – žiada občanov mesta, aby šatstvo a vymenené okenné tabule 
nenosili pred smetné koše, ktoré sú pred rómskymi bytovkami na sídlisku I. – úloha.  
 
     Mgr. Juraj Skrip – chodník Belá nad Cirochou – Snina – už to raz nanášal. Navrhuje urobiť 
aspoň pešník. 
 
     MUDr. Štefan Čopík – pomaly je za nami 1 rok volebného obdobia. Je načase sa trochu 
rozhýbať a realizovať projekty, ktoré máme naplánované.  
 
 
 
K bodu 20) Rôzne  
 
     p. Patlevič – pred 5 rokmi sa vážne rozprávalo o rekonštrukcii RO Rybníky. No a Rybníky 
chátrajú. Na cintoríne sa mali v októbri zahájiť stavebné práce, no on nevidí, aby sa tam niečo 
robilo. Chce sa vyjadriť k výberovému konaniu na cintorín. Vyhral EKOSTAV, ktorý cenu 
podhodnotil. Nie je to v poriadku, ak niekto cenu o toľko podhodnotí. Nie je čudné, že posledné 3 
akcie v meste Snina robí firma EKOSTAV, ktorá je z Michaloviec? V Snine má firmu 15 rokov 
a zamestnáva 150 pracovníkov. Za ZŠ Študentská mu mesto dlhuje 14 mil. S. Zmluvu 
s ministerstvom má uzatvorené mesto a nie firma. Tá robila len to, čo mesto povedalo. Divíte sa, že 
ľudia z mesta odchádzajú? Aj zo Stavomontu odchádzajú, pretože keď chodia z firmy na 3 týždne 
do Bratislavy, zamestnajú sa priamo v Bratislave a nemusia dochádzať. Veď aj tak viac času sú tam, 
ako doma. Nie je hanba, že mesto nemá na celom území mesta kanál? V priebehu decembra vyjdú 
zo všetkých ministerstiev výzvy. Priestor na podanie bude asi 3 mesiace. Ako má mesto pripravené 
projekty? Ľudia sa smejú, že cudzie firmy budujú v Snine a naše firmy musia hľadať prácu inde.  
 
     Ing. Ján Čop – čo sa týka výberového konania na cintorín – on podmienky netvorí a na základe 
nich sa nemohol inak rozhodnúť. Čo sta týka školy – sú tam problémy – dvere a podlaha sú iné ako 
mali byť podľa projektu a na športové ihrisko bola navezená hlina, ktorá je nevyhovujúca.  
 
     Ing. Jozef Savka – na zmeny v projekte musel dať niekto súhlas. Na chod firmy je 14 mil. Sk, 
ktoré mesto neuhradilo,  veľmi veľa. Treba nájsť spôsob, aby sa tieto faktúry uhradili.  
 
     Ing. Jana Rosičová – 4 mil. Sk prídu na účet mesta z ministerstva a do 4 dní ich potom mesto 
uhradí Stavomontu. Iné faktúry od Stavomontu mesto nemá. Práce, ktoré firma vykonala, nie sú 
v súlade s projektom a preto ich mesto nemôže akceptovať.  
 
     p. Patlevič – sú to klamstvá, pretože práce firma vykonala na základe pokynu mesta.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – prosí, aby p. Patlevič neurážal pracovníkov úradu.  
 
     Mgr. Juraj Skrip – prečo poslanci nedostali informáciu o prácach na ZŠ?  
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     Ing. Štefan Milovčík – na najbližšie zasadnutie MsZ predložiť poslancom podrobnú informáciu 
o prácach na ZŠ Študentská – úloha.  
 
 
 
K bodu 21) Záver 
 
      Zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Snine ukončil Ing. Štefan Milovčík, primátor.  
 
 
 
 
 
 
Ing. Štefan Milovčík        Ing. Jana Rosičová 
         primátor                          prednostka 
 
 
 
 
 
Overovatelia:  MUDr. Mária Kostelníková  
 
  Ing. Ján Harmaňoš         
 
 
 
 
Snina 27.  11. 2007  
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